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De voorzitter opent de vergadering om 09:30 uur. 

 
Verslag 
1. Verwelkoming 

Piet verwelkomt de adviesraad voor inclusie en toegankelijkheid in hotel Middelpunt.  

2. Verslag Inclusie en Toegankelijkheidsraad  dd. 30/06/2020 - goedkeuring 

De inclusie en toegankelijkheidsraad keurt het verslag dd. dinsdag, 30 juni 2020 goed. 

 

3. Stand van zaken lopende projecten 

Het college besliste om Zon, Zee, Zorgeloos (ZZZ) misschien niet te laten doorgaan in 2021. 

We moeten argumenteren waarom dit project met assistentie een meerwaarde voor Middelkerke is. 

Natacha zegt dat de strandmatten gelegd zullen worden. Er zullen geen assistenten zijn. Deze 
beslissing heeft niets met besparingen te maken. 

Het toegankelijk sanitair ter hoogte van strandpost casino west zit in concessie en is mits betaling wel 
steeds toegankelijk. 



 
 
 

 

De promotie van dit project moet beter. Dit is een visitekaartje van de gemeente. 
De provincie mag over persoonsgebonden aangelegenheden niet communiceren. 
We verwachten meer promotie van Inter. 

Vrijwilligers ter vervanging van de jobstudenten zijn geen optie.  
Redders kunnen de matten bij aankomst, en indien ze geen ander werk hebben vegen. Ze zijn een 
aanvulling maar mogen de taken van de assistenten niet overnemen. 

Tegen vrijdag 04 december wordt er een nota opgesteld. Daarna zullen 2 leden van de raad met 
Natacha naar de burgemeester gaan. 

We moeten taken hebben die de assistenten kunnen doen in geval van slecht weer. 

De adviesraad kiest ervoor om geen alternatieve voorstellen te formuleren indien het beleid bij deze 
beslissing blijft. 

− Cijfergegevens Inter. 

Omdat deze gegevens afhankelijk zijn van het al dan niet invullen van de vragen/aantal keer 
assistentie verleend en dergelijke meer door de assistenten, zeggen deze cijfers niet alles.  
Jan vraagt de cijfergegevens op bij Inter(Bart Parmentier).  

− Standpunt Middelpunt 

Piet maakt een standpunt vanuit Middelpunt op. 

− Standpunt adviesraad voor inclusie en toegankelijkheid  

Fried stelt dit op.  

− Standpunt seniorenraad  

Dit project is uit de seniorenadviesraad ontstaan in 2006. Lieve maakt standpunt op. 

Standpunt van de Zeeparel, school voor buitengewoon basisonderwijs. 
De Zeeparel is gesloten tijdens zomermaanden waardoor ze geen ervaring met ZZZ hebben. 

4. Bespreking kas 

Annie geeft een overzicht van de kassa. 

5. Varia 

• De toegankelijkheidsbrochures, Beter toegankelijke restaurants en cafés aan de Kust, uitgegeven 
door Inter en ter beschikking gesteld in de gemeentelijke gebouwen, zijn gedateerd en moeten 
weggenomen worden. Jan vraagt aan de toeristische balies en aan het onthaal van het MAC om de 
gedateerde folders weg te nemen. 

Jan doet navraag bij Inter wanneer dit geüpdatet wordt. Indien Inter dit niet onmiddellijk voorziet heeft 
Piet enkele studenten ergotherapie die dit in Middelkerke kunnen doen. 

• Route >Westduin-dijk 
Fried laat weten dat de aanpassingen tot nu toe fantastisch uitgevoerd zijn en een positieve invloed 
hebben op zijn dagelijkse verplaatsingen. De trambedding zou nog aangepast moeten worden.  
Jan doet navraag bij de technische dienst. 

Er komt een A4 print met de toegankelijke routes. Aan de ene kant de route Middelpunt naar de dijk 
en aan de andere kant de route Westduin naar de dijk in Westende-Bad. 
Dit plan moet ter beschikking zijn in hotel Middelpunt, het MAC en de toeristische gebouwen.   
Jan doet navraag bij de grafische dienst.  



 
 
 

 

• De trap van het mobiele podium is klaar.  
Francine en Lieve stellen voor om een oprijplaat, met leuningen te laten maken. 
Op het uitleenformulier moet deze trap ook aangevraagd kunnen worden.  
Jan doet hiervoor het nodige.  

• Jeugdatelier 

Overzicht van de kindjes die gekomen zijn in de herfstvakantie: 

Week 1: 7 kindjes 

Veurne 3 

Koksijde 2 

Middelkerke 1 

Diksmuide 1 

Week 2 : 10 kindjes 

Veurne 3 

Koksijde 2 

Middelkerke 4 

Diksmuide 1 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 11:30 uur. 
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